
اخبارخبر كوتاه
پیروزی بزرگ ایران در پاراآسیایی جاکارتا ۲۰۱۸؛

ورزشکاران ایران گل کاشتند
کسب  با  ایران  برای  پاراآسیایی  های  بازی 
کننده  خیره  جهشی  و  مجموع  در  سومی  عنوان 

نسبت به دوره قبلی به پایان رسید.
روز   ۸ جاری؛  هفته  شنبه  تا  قبل  شنبه  از 
پرهیجان و دیدنی در جاکارتا بالاخره با کسب 51 
پایان  به  ایرانی  معلول  برای ورزشکاران  مدال طلا 
و  خودباوری  کاروان  نام  با  که  ورزشکارانی  رسید. 
امید راهی اندونزی شده بودند و شعار »با توکل و 

تلاش ما می توانیم« را به اثبات رساندند.
اولین  ایزدیار  شاهین  که  اول  روز  همان  از 
مدال طلا را در رشته شنا کسب کرد و وعده کسب 
رشته  یا  داد؛  را  ها  رقابت  پایان  تا  طلا  مدال   ۶
به ورزش  به روز علاقه مندان  تیمی که روز  های 
تا امروز که تیم ملی بسکتبال  را پرامیدتر کردند، 
با ویلچر با سخت کوشی به مدال طلا دست پیدا 
کرد، شاهد درخشش ورزشکارانی بودند که با وجود 
برخی کمبودها توانستند در دل مردم جای بگیرند.
 5 و  نفره   ۷ فوتبال  مسابقات  وجود حذف  با 
نفره در این دوره، بازهم رشته های تیمی همچون 
والیبال نشسته، بسکتبال با ویلچر و گلبال با کسب 

مدال طلا خوش درخشیدند.
در رشته های انفرادی هم که کاروان ایران پر 
با کسب  که  بگیر  ایزدیار  از شاهین  از ستاره؛  بود 
از 1۰  تنهایی بیش  به  ۶ مدال طلا در رشته شنا 
درصد مدال های کاروان ایران را به دست آورد تا 
ساره جوانمردی که به عنوان پرچمدار ۲ مدال طلا 

کسب کرد و همچنین سیامند رحمان که همیشه 
علاوه بر کسب مدال طلا در وزنه برداری به رکورد 

خودش هم حمله کرد و موفق هم بود.
افتخارات  کسب  اخبار  دائما  روز   ۸ این  در 
را  پاراآسیایی  های  بازی  در  ایرانی  ورزشکاران 
قهرمانی  با  امروز  نهایت  در  و  کردیم  می  مخابره 
تیم ملی بسکتبال با ویلچر کار کاروان ایران در این 
رقابت ها در سال ۲۰1۸ در شرایطی به پایان رسید 
که 51 مدال طلا، ۴۲ نقره، ۴۳ برنز و در مجموع 

1۳۶ مدال جلوی نام ایران در جدول مدال ها ثبت 
شده است.

این نتیجه جایگاه سومی ایران را برای اولین 
اگرچه  کرد؛  تثبیت  پاراآسیایی  های  بازی  در  بار 
بیشتر  طلا  مدال   ۲ فقط  که  جنوبی  کره  با  ایران 
کسب کرده و در رده دوم قرار گرفته، فاصله زیادی 

نداشت.
ایران  کاروان  عملکرد  است  بهتر  همه  از  اول 
را با خودش یعنی در دوره قبلی مقایسه کنیم. در 

سال ۲۰1۴ مشابه دوره اول این بازی ها در سال 
۲۰1۰ ایران به مقام چهارمی رسید. کاروان ایران 
در اینچئون ۳۷ طلا، 5۲ نقره و ۳1 برنز کسب کرد 

تا با مجموع 1۲۰ مدال در رده چهارم قرار بگیرد.
به  ایران   ۲۰1۸ پاراآسیایی  های  بازی  در 
شکلی شگفت انگیزه در کسب مدال طلا موفق تر 
جاکارتا  در  مدال طلا  رکورد 51  به  و  کرده  عمل 
دوره  از  بیش  مدال   1۶ هم  مجموع  در  و  رسیده 
قبلی ثبت کرده تا با فاصله زیادی بالاتر از ژاپن و 

در رده سوم قرار بگیرد.
سایر  از  حسابش  همیشه  مثل  که  چین 
کشورها جداست و با 1۷۲ طلا، ۸۸ نقره و 5۹ برنز 
و در مجموع ۳1۹ مدال در رده نخست ایستاد. بعد 
از آنها کره جنوبی با 5۳ طلا، ۴5 نقره و ۴۷ برنز و 

مجموع 1۴5 مدال در رده دوم قرار گرفت.
نکته جالب اینکه دیروز ایران در شرایطی که 
خود  طلای  های  مدال  تعداد  به  لحظه  به  لحظه 
اضافه می کرد، برای ساعاتی حتی رده دوم را هم 
فتح کرد؛ اما در نهایت این کره جنوبی بود که مثل 

دوره قبلی در جایگاه دوم قرار گرفت.
عملکرد کاروان ایران در بازی های پاراآسیایی 
شرایطی  در  امشب  و  بود  العاده  فوق   ۲۰1۸
ورزشکاران ایرانی در مراسم اختتامیه رژه می روند 
مثل  را  خود  های  توانایی  و  بالاست  سرشان  که 
نشان  جهان  مردم  حتی  و  کهن  قاره  به  همیشه 

دادند.

لیست ۲3 نفره؛ آغاز دلهره برای حذف 
و اضافه ملی پوشان!

۲۹ بازیکن حاضر در اردوی تیم ملی ایران 
جام  پروژه  در  خود  تیمی  تصاویر  اولین  امروز 
ملت های آسیا ۲۰1۹ را در دوربین عکاسان به 
دروازه   ۴ شامل  بازیکن   ۲۹ این  رساندند.  ثبت 
بان، 1۰ مدافع، 11 هافبک و ۴ مهاجم هستند 
جمع  این  در  را  مصدوم  رضایی  کاوه  اگر  که 
به ۳۰ خواهد رسید.  تعداد  این  بگیریم  نظر  در 
بازیکن  دو  یکی،  جز  به  ملی  تیم  اردونشینان 
اغلب سابقه طولانی حضور در جمع ملی پوشان 
را دارند و اکثرشان به تناوب در تیم ملی نیز به 
میدان رفته اند. در این شرایط خط زدن حداقل 
از این جمع کاری بسیار دشوار برای  بازیکن   ۷

کادرفنی تیم ملی است.
سوال مهم از کی روش و گروهش این است 
که آیا این عکس ۲۹ نفره فرد تازه ای را نیز در 
جمع خود خواهد داشت؟ به نظر می رسد به جز 
دو  مصدومیت  دلیل  به  هم  او  که  رضایی  کاوه 
اردوی تیم ملی را از دست داده و کارش حالا هم 
سخت تر شده است بسیار بعید است که بازیکن 
فهرست  به  و  شده  اضافه  ملی  تیم  به  جدیدی 
نهایی راه پیدا کند مگر آنکه درخششی عجیب 
بازیکنی  توسط  آینده  ماه  دو  یکی،  در  غریب  و 
صورت پذیرد که البته پیش شرط چنین فردی 
به اردو این است که چنین فرد پیش تر در ذهن 
شده  رجیستر  نامش  و  بوده  ملی  تیم  کادرفنی 
شماره  زمین  در  روش  کی  امروز  که  باشد.قابی 
عکاسان  و  گرفت  نظر  در  فوتبال  ملی  مرکز   ۲
کامل  البته  و  اولین  نظر  به  زدند  حلقه  آن  دور 
های  ملت  جام  پروژه  برای  ما  ملی  قاب  ترین 
بازیکن   ۲۳ که  است  جایی  است.   ۲۰1۹ آسیا 
پزشکی  سرپرستی،  کادرفنی،  عضو  عضو   ۲۳ با 
شاید  تا  شد  خواهند  امارات  راهی  تدارکات  و 
فوتبال ایران پس از ۴۳ سال قهرمانی جام ملت 
بیاورد.کی روش قبلا در توضیح  به دست  را  ها 
بود  نهایی گفته  فهرست  برای  بازیکنان  انتخاب 
که  وقتی  برد  نمی  خوابش  استرس  از  ها  شب 
می خواهد از بین این همه بازیکنان ممتاز تعداد 

محدودی را روانه یک تورنمنت کند.

پایان شایعات قهر حاجیلو با شفر
حضور  با  استقلال  فوتبال  تیم  سرپرست 
در تمرین امروز به شایعاتی که در مورد قهرش 
تمرین  در  داد.اصغر حاجیلو  پایان  داشت  وجود 
شایعه  این  و  بود   غایب  استقلال  گذشته  روز 
با وینفرد  به خاطر اختلاف  او  به وجود آمد که 
تمرین  در  نیست  و حاضر  است  قهر کرده  شفر 
غیبت  دلیل  حال  این  کند.با  شرکت  ها  آبی 
حاجیلو در تمرین روز گذشته استقلال به دلیل 
سرماخوردگی بوده است و او امروز با حضور در 
داد.  پایان  شایعات  تمام  به  دفاع  صنایع  زمین 
حاجیلو چند روز پیش مصاحبه تندی در مورد 
این  بود که  استقلال کرده  مهاجم  الحاجی گرو 

موضوع باعث دلخوری وینفرد شفر شد.

 فسخ قرارداد بعد از سفر رفیعی به قطر
سروش رفیعی قربانی احتمالی روزهای 

تیره فولاد!
رفیعی  سروش  با  فولاد  مدیران  جلسات 
ستاره این باشگاه همچنان ادامه دارد اما توافقی 

بین طرفین حاصل نشده است.
سیروس  جدایی  با  فولاد  که  شرایطی  در 
دست  به  لیگ  در  مناسبی  نتایج  پورموسوی 
ها  رقابت  دور  از  نیز  حذفی  جام  در  و  نیاورده 
تعدد  به  باتوجه  که  شرایطی  در  و  رفته  کنار 
این  فوتبال  تیم  انسانی  سرمایه  ها  مصدومیت 
از  اخباری  دارد  قرار  حداقلی  شرایط  در  باشگاه 
احتمال جدایی زودهنگام سروش رفیعی از فولاد 
به گوش می رسد. این در حالی است که فولاد 
در آغاز لیگ دوباره به دیدار پدیده خواهد رفت 
و به نظر باید به دنبال تقویت برای بهبود شرایط 

تیمی باشد.
موضوع رفیعی و باشگاه فولاد به مصدومیت 
این بازیکن و سفر 5 روزه این بازیکن به قطر و 
سروش  گردد.  برمی  اسپایر  مرکز  در  او  حضور 
که قرار است در نیم فصل به پرسپولیس برود، 
در شرایطی به فولاد پیوست که تمرینات پیش 
مسابقات  ناآمادگی  با  و  داده  دست  از  را  فصل 
او  مصدومیت  باعث  مساله  این  که  کرد  آغاز  را 
به سروش رفیعی  ایران  پا شد. در  ناحیه مچ  از 
اینطور گفتند که باید مچ پایش را به تیغ جراحی 
بسپارد اما رفیعی عکس های عضو آسیب دیده 
برای  ای  مشاوره  آنجا  در  و  فرستاده  قطر  به  را 
بهبود با فیزیوتراپی و آب درمانی دریافت کرده 
تر  تا هرچه سریع  به قطر رفت  او  بنابراین  بود. 
کند.  فولاد  ترکیب  به  بازگشت  مهیای  را  خود 
این سفر 5 روز طول کشید و حالا که رفیعی با 
بهبود مچ پا 1۰ روز است که با فولاد تمرین می 
کند، با خبر شده مدیران فولاد به علت سفر وی 
به قطر درخواست فسخ قرارداد او را زده اند. این 
در حالی است که این بازیکن مسولان مربوطه را 
در جریان سفر خود گذاشته بود و البته نتایج این 

سفر نیز به سود او و فولاد شده است.
قرارداد  فسخ  برای  فولاد  بحث  ظاهرا  البته 
درخواستی است برای کاهش قرارداد این بازیکن 
که حضورش در این باشگاه اهوازی در یک توافق 
شده  امضا  وی  دریافتی  شرایط  با  متناسب  مالی 
کاهش  دنبال  به  الظاهر  علی  فولاد  باشگاه  است. 
مبلغ قرارداد رفیعی است اما این بازیکن باتوجه به 
اتفاقات رخ داده از این مساله امتناع می کند. اگرچه 
اگر مصدومیت او به جراحی می کشید قراردادش 
از فولاد دریافت نمی کرد. را فسخ کرده و پولی 
در شرایطی که هنوز مشخص نیست چه توافقی 
میان رفیعی و فولاد اتفاق بیفتد باید در انتظار ادامه 
جلسات بین طرفین ماند. شاید فولاد بخواهد برای 
تغییر جهت افکار ناراضی از نتایج اخیر در یک کار 
انتحاری از ادامه کار با سروش دست بکشد شاید 
هم توافقی حاصل شود که فولاد دوباره از حضور 
این بازیکن استفاده کرده و بازگشت قوی تری به 

فوتبال باشگاهی داشته باشد.

کرانچار: به ما گفتند ورود به پک ممنوع است
سرمربی تیم ملی امید اعلام کرد حالا دیگر به ساختمان پک احتیاج 
ندارند اما در اردوهای آینده به خصوص در ماه دی از آن استفاده می کنند 

تا آماده مسابقات سخت شوند.
زلاتکو کرانچار، سرمربی تیم ملی امید در حاشیه تمرین امروز تیم 
ملی امید در خصوص شرایط تیم ملی امید، رابطه اش با کارلوس کی روش 

و ساختمان پک توضیحاتی ارائه داد. او در این رابطه گفت:
من از نحوه برخورد و رفتار بازیکنانم در تمرین بسیار راضی هستم. 
در حالی که سه روز به اتمام اردوی ما باقی مانده من از روند و شرایط 
تمرینات بسیار راضی هستم. من از همه بازیکنان و شرایط و هماهنگی 
که بین آن ها وجود داشت بسیار راضی هستم. من انتقادم را پیشتر انجام 
دادم و زمین های تمرینی که برای با فراهم شد متاسفانه اصلا خوب نبود؛ 
به غیر از شماره یک کارگران. من امیدوارم در اردوی های بعدی شرایط 
خوبی برای ما فراهم بشود تا بتوانیم ملی پوشان را برای هدفی که داریم 

به نحو احسنت آماده کنیم.
وی هم چنین در خصوص تبعیض های موجود بین تیم ملی امید و 
بزرگسالان گفت: البته الان شما شاهد هستید که یک تورنمنت سه جانبه 
بین خودمان برگزار می کنیم. بعد از مسابقات آسیایی که داشتیم می توان 
گفت که یک خورده کم و کاست داشتیم و همه شرایط برای ما فراهم 
نشد. نحوه اسکان و تمرینی ما اصلا جالب نبود و همه اینا به مسئول ذی 
ربط باز می گردد و آن ها باید توجه بیشتری کنند. من از الان درخواستم را 
برای فدراسیون فرستادم و آن ها باید برای اردوی بعد تمامی این نواقص را 
برطرف کنند. چون وقتی مسابقات جدی از راه می رسند ما باید بازیکنان 

را آماده کنیم. من معترض نیستم و فقط از فدراسیون درخواست دارم 
این مشکلات را حل کند. ما همین الان هم به هدف خود رسیدیم و هیچ 
اخلالی در برنامه ما به وجود نیامده. فقط امیدوارم برای اردوهای بعدی 

این نواقص برطرف شود تا ما بازیکنان را بهتر آماده کنیم.
کرانچار در ادامه گفت: من قبلا حضور در تیم ملی طبق برنامه ای که 
ارائه دادم از فدراسیون خواستم که فیفا دی ها برای ما با تیم های بزرگ 
و قدرتمند مسابقه بگذارند تا ما با آن ها دیدار کرده و آماده تورنمنت های 
بین المللی شویم. درخواستی که تا حدی در آن کوتاهی شد. بخش ذی 
ربط فدراسیون باید از زمانی که ما از مسابقات برگشتیم به دنبال فراهم 
روابط  بود. آن بخش کسانی هستند که در  تدارکاتی  کردن مسابقات 
بین المللی حضور دارند. البته که ما با عراق توافق کردیم اما آن ها لغو 
بدوم چون در حیطه  دنبال حریف  به  نیستم که  مربی ای  کردند. من 
کاری من نیست و باید دیگران آن را پیگیری کنند. اکنون گذشت و 
مقامات فدراسیون باید برای اردوی بعدی که در آبان برگزار می شود به 
دنبال جذب یک حریف تدارکاتی باشند. ما همیشه گفتیم بحث اسکان و 
امکانات باید اول برای برگسالان باشد. بحث کی روش اینجا مطرح نیست؛ 
بلکه اولویت ما تیم ملی بزرگسالان است. تیم ملی امید عصای دست 

بزرگسالان است و باید به عنوان تیم ب آن را تغذیه کند.
سرمربی تیم ملی امید در واکنش به سخنان روز گذشته مدیر 
گذشته  روز  صحبت  واسطه  به  من  گفت:  ملی  تیم  عمومی  روابط 
دارم.  پک  ساختمان  در  اتاقی  که  شدم  متوجه  ملی  تیم  سخنگوی 
این  از  دستیارانم  با  همراه  خواستم  ماه خرداد  در  بار  یک  فقط  من 

فضا دیدن کنم که گفتند در دست تعمیر است و نمی شود داخل شد. 
کسی اصلا به ما نگفته که چنین فضایی برای ما تعبیه شده و من 
روز گذشته از طریق مصاحبه ایشان حقیقت را متوجه شدم. ما قبل 
از زمین شماره یک  و  داشتیم  آسیایی در کمپ حضور  از مسابقات 
استفاده می کردیم و خیلی راضی بودیم. ما قرار است فردا تمرینات 
ریکاوری داشته باشیم و اگر فدراسیون به ما بگوید که از پک استفاده 
باید ببینیم  انجام خواهیم داد. اگرنگویند هم  این کار را  کنید قطعا 
میزبان چه امکاناتی برای ما فراهم کرده است. الان که اینجا هستیم 
چراغ سبزی به ما داده نشد. الان هم ضرورتی ندارد چون سه روز به 
پایان اردو زمان باقی مانده. اما در اردوی بعدی به خصوص در ماه دی 

به آن احتیاج داریم و باید از آن استفاده کنیم.
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